
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 11. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 726

Ministeren har gentagne gange udtalt offentligt, at den tidligere regering voldsomt underfi-

nansierede Familieretshuset fra starten af, senest til DR P1 Morgen. Kan ministeren rede-

gøre for, hvornår den tidligere regering eller Venstre har ment, at der skulle afsættes fær-

re penge, end det blev vurderet nødvendigt i forbindelse med forhandlingerne om etable-

ringen af Familieretshuset?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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